
 

 
 
 

                              Årsmötesprotokoll 
 
Datum: 2022-03-25  
 
    

 
1. Årsmötets öppnande   

Mötet öppnades av ordförande Therese Sterner, som även hälsade alla välkomna.  
 

2. Årsmötets sammankallande i enlighet med stadgarna 
Årsmötet ansågs vara stadgeenligt sammankallat. 
 

3. Val av mötespresidium 
a. Till ordförande för mötet valdes Marie Iwarzon (SSF) som deltar via Zoom. 

       b. Till sekreterare för mötet valdes Pia Kalm-Stephens (ASTA) 
 
4.   Val av två personer att jämte ordföranden justera protokoll 
       Till protokolljusterare valdes Ulla-Britt Andersson och Christina Hesselbäck. 
 
5.   Val av rösträknare 
      Till rösträknare valdes Ulla-Britt Andersson och Christina Hesselbäck. 
 
6.   Godkännande av föredragningslistan 
       Föredragningslistan godkändes och inga övriga frågor har inkommit. 
       
7.   Rapporter 
     a. Svensk sjuksköterskeförening (SSF) (Marie Iwarzon) 
         Viktiga frågor för Svensk sjuksköterskeförening är bland annat fortbildning för  
         sjuksköterskor, debattera att inte varken kompetensväxling och/eller uppgiftväxling är  
         ett alternativ när sjuksköterskor saknas. Implementering av vårt gemensamma  
         fackspråk ICNP samt arbeta för att förbättra tydliga karriärvägar för forskarutbildade  
         sjuksköterskor både inom verksamhet och lärosäte, s.k. förenade anställningar. I år firas  
         den Internationella sjuksköterskedagen på Sjuksköterskornas Hus, alla är välkomna.  
         Sjuksköterskedagarna 2022, är planerat till den 3–4/10. 
      
    b. Nordic Allergy Nurses Association (NANA) och European Respiratory Society (ERS) 
         Tidigare har årliga träffar med representanter från de nordiska ländernas styrelser  
         ordnats, vilket inte skedde varken 2020 eller 2021, men planeras att ske i år.         



       
       ERS 9.3 är den europiska föreningen för astma, allergi och KOLsjuksköterskor inom ERS.  
       Tre medlemmar i ASTA:s styrelse är även aktiva medlemmar i denna grupp. Ett abstrakt   
       till en poster om ASTA:s arbete är inskickad inför ERS kongressen i höst. 
 
8.  Verksamhetsberättelse inklusive ekonomisk redogörelse samt arbetsgrupper 
  a. Therese Sterner gjorde en summering av de viktigaste punkterna i     
      verksamhetsberättelsen för 2021. Få ansökningar om stipendier inkom under året, inga    
      angående medlemsbidrag eller för att nominera Årets ASTA. 
 
  b. Kassör Margareta Eriksson lämnade en ekonomisk redogörelse för 2021. Det blev ett   
      ekonomiskt överskott under året pga. ökat antal medlemmar, inga stipendier eller  
      medlemsbidrag betalades ut samt att bara ett fysiskt styrelsemöte hölls under året. 
   
  c. Rapporter från arbetsgrupperna: 
o Inhalationsteknik: arbetet har nyligen påbörjats. 
o Matprovokationer: Arbetet påbörjades hösten 2021, är nu i slutfasen.  
o Revidering av Kompetensdokumentet: Arbetet är nu i slutfasen. 
o Revidering av Spirometridokumentet: Arbetet är nu i slutfasen. 
o Revidering av Eksemdokumentet: Arbetet har nyligen påbörjats. 

 

 Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen. 

 Årsmötet godkände den ekonomiska redogörelsen. 
 
9.  Revisionsberättelse 
     Revisorerna Ulrika Hellberg och Ann-Charlotte Sundqvist framförde att de ej funnit något  
     anmärkningsvärt i den ekonomiska rapporten och de föreslog att årsmötet skulle bevilja  
     styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.  
 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 
 
11. Motioner 
       Motioner har inte kommit styrelsen tillhanda. 
 
13. Styrelsens förslag på verksamhetsplan och budget 
       Verksamhetsplan för 2022 
       Under verksamhetsåret 2022 avser styrelsen att fortsätta arbetet med  
       att implementera framtagna metoddokument och arbetsbeskrivningar. En fortsatt  
       satsning på att uppmuntra vetenskapligt arbete i form av ekonomiskt stöd för  
       utvecklingsarbeten, forskning och att ha postrar på ASTA-dagarna. Bästa poster  
       premieras med 5 000 kr.   
       Stipendier kommer att delas ut i samband med nästa års dagar då även ÅRETS ASTA    
       kommer att utses och premieras med 10 000 kr. 
       Medlemmarna uppmuntras fortsatt att använda luftvägsregistret och att utnyttja data  
       därifrån i utvecklings- och forskningsprojekt.   
       Vi kommer att fortsätta anordna forskarträffar för disputerade och medlemmar under   



      pågående forskarutbildning i samband med ASTA–dagarna 2023 samt att lägga ut   
      medlemmars doktors- och licentiatavhandlingar på vår hemsida.  
      Arbetsgrupperna arbete med att utarbeta nya metoddokument och att revidera redan   
      gjorda kommer att fortsätta under året. 
      ASTA kommer fortsatt ha nära kontakt med många högskolor och universitet i   
      landet och vara delaktiga i planeringen av högskoleutbildningar inom vårt  
      specialistområde. Arbetet med att besvara de remisser vi blir tilldelade via SSF och   
      Vårdförbundet känns värdefullt och kommer att fortsätta liksom det internationella och   
      nordiska samarbetet.  
      Under året planeras fyra medlemsbrev att skickas ut och att hålla hemsidan uppdaterad.    
      Ett nytt medlemsregister i samarbete med Vårdförbundet kommer att införas och   
      information om detta kommer att skickas till alla medlemmar. 
      Samarbetet med läkarorganisationerna kommer att fortsätta, samt med  
      Luftvägsregistret, Astma- och allergiförbundet och med Riksförbundet Hjärt-Lung. Vi  
      kommer att fortsätta samarbeta med den Nationella arbetsgruppen för matallergi och   
      vara delaktiga i implementeringen av deras kommande rekommendationer. Vi planerar   
      ett fortsatt samarbete med både SSF och Vårdförbundet och att delta i deras   
      utbildningsinsatser. 
      
      Kassören presenterade budgeten för 2022.  

 Årsmötet godkändes Verksamhetsplanen 

 Årsmötet godkände budgeten för 2022 
 
13. Medlemsavgiftens storlek 2022 
      Årsmötet beslutade att medlemsavgifternas är oförändrad under 2022; 200  
      kronor för ordinarie medlemmar och 100 kronor för pensionärer. 
 
14. Val 
   a. En ordinarie styrelseledamöter för två år: Ann-Charlotte Sundqvist föreslogs av   
       valberedningen till nyval samt omval av Sara Appeltofft, Susanne Bengtsson-Lund, Maria  
       Emilsson samt Caroline Stridsman för två år. 
   b. Två revisorer för ett år; Margareta Eriksson och Catherine Fahlén Zelander föreslogs av   
        valberedningen   
   c. En revisorssuppleant för 1 år. Ulrika Hellberg föreslogs av valberedningen. 
  

 Alla föreslagna val godkändes av Årsmötet. 
 
15. Val av valberedning samt beslut om sammankallande 
       Medlemmarna Britt-Marie Wallström och Anna Nordlind önskade avgå från uppdraget  
       medan Camilla Ivarsson kommer att kvarstå i gruppen. Nya medlemmar förslogs att bli  
       Yvonne Sjöö och Marina Jonsson. Sammankallande för valberedningen är Marina  
       Jonsson. 
        

 Dessa val godkändes av Årsmötet. 
 
16.  Behandling av övriga frågor som tillställts styrelsen för beredning.   
        Inga frågor har inkommit.       



 
17. Fastställande av tidpunkt för nästa årsmöte 
      Nästa årsmöte kommer att hållas 2023-04-21 på ASTA-dagarna i Halmstad. 
 
18. Årsmötets avslutande 
       Therese Sterner avslutade årsmötet och tackade mötesordföranden Marie Iwarzon  
       för ett trevligt utfört uppdrag. 
 
 
 
 
 
………………………………………………………..                 ………………………………………………………… 
Pia Kalm-Stephens, mötessekreterare                Marie Iwarzon, mötesordförande 
 
 
 
 
……………………………………………………………               …………………………………………………………… 
Ulla-Britt Andersson, protokolljusterare             Christina Hesselbäck, protokolljusterare            
                                                                                                                                                                          

 
 

 
 


